
... een bruisend centrum
N-VA wil Buggenhout opnieuw laten bruisen met een bloeiend handelscentrum en succesvolle evenementen. Het 
gemeentebestuur beperkt zich tot een vaag detailhandelsplan en een ontwerp voor de heraanleg van de Kerkstraat. De 
uitvoering ervan en de bijhorende kosten werden verschoven naar de volgende legislatuur. N-VA wil geen studies maar actie.

Onze gemeente heeft steeds meer te kampen met leegstaande 
handelspanden in het centrum. En helaas: leegstand trekt nog meer 
leegstand aan. Dringend tijd om het tij te keren. Het lijkt echter 
alsof het CD&V-gemeentebestuur de strijd tegen de leegstand 
heeft opgegeven. De leegstandbelasting werd zelfs enkele jaren 
niet meer geïnd.

N-VA wil de leegstand aanpakken in samenwerking met de 
middenstandsorganisaties en lanceerde al heel wat voorstellen 
zoals het aantrekken van pop-upwinkels of het toekennen van een 
starterspremie, dat werd overgenomen door het gemeentebestuur. 
De bestaande horecapremie, die kan gebruikt worden door starters 
om bv. renovatiekosten te dekken, moet voor N-VA uitgebreid 
worden naar bestaande handels- en horecazaken.

Om ons handelscentrum te laten bloeien moet ook de Kerkstraat 
dringend omgevormd worden tot een aangename winkelstraat. 
Daarbij moet zeker ook rekening gehouden worden met de 
bereikbaarheid van de handelaars en een voldoende groot aanbod 
aan parkeerplaatsen.

Een Bruisend Buggenhout betekent ook meer investeren in 
levendige kermissen en evenementen. Voor N-VA moet het aantal 
Zomerse Donderdagen weer opgetrokken worden zodat meer 
verenigingen de kans krijgen om een centje bij te verdienen. De 
kermissen moeten opnieuw topevenementen worden waar mensen 
van binnen en buiten de gemeente naar uitkijken.
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Buggenhout verdient beter met...



... een grondige aanpak van de site de Pit 
N-VA wil werk maken van een realistische visie op de Pit als onderwijs- en vrijetijdssite, waarbij verkeersveiligheid 
en bereikbaarheid centraal staan. De uitvoering van de tweede ontsluitingsweg is een prioriteit, net als de verdere 
ontwikkeling van de sportinfrastructuur.

met een tweede ontsluitingsweg

In de vorige legislatuur wou het gemeentebestuur met N-VA 
een tweede ontsluiting van de site de Pit aanleggen. De enige 
toegangsweg langs de Platteput is immers veel te smal voor 
het kruisend verkeer van auto’s, bussen en (jonge) fietsers en 
voetgangers.

Bij de verkiezingen van 2018 beloofde CD&V om hier werk van te 
maken. Intussen zijn we zes jaar verder en is er op het terrein helaas 
nog niets veranderd. Het huidige gemeentebestuur koppelde het 
Klaverveld en de Pit aan elkaar in een masterplan en praat hierover 
al enkele jaren met de provincie, het Gemeenschapsonderwijs, 
katholiek onderwijs en het revalidatiecentrum.

De enige realisatie tot nu toe is echter de verkoop van een deel van 
de parking Klaverveld aan het revalidatiecentrum, waardoor er 
minder parkeerplaats overblijft voor ouders en leerkrachten. Voor 
de rest van het masterplan werd een studiebureau aangesteld, 
waarbij de gemeente Buggenhout maar liefst 35.000 euro aan 
studiekosten zou betalen.

De resultaten van dat studiewerk zijn echter beperkt tot 
maatregelen zoals een grondenruil tussen de verschillende scholen, 
de gemeente en de provincie, het schrappen van parkeerplaatsen 
en een lussensysteem voor het autoverkeer. Een nieuwe ontsluiting 
van de site de Pit vanaf Vierhuizen wordt wel vermeld, maar zal 
deze legislatuur zeker niet meer uitgevoerd worden.



en een nieuw zwembad! 
 
Ons gemeentelijk instructiezwembad werd iets meer dan 50 
jaar geleden gebouwd en is aan vervanging toe. Het vertoonde 
de laatste jaren meerdere mankementen en moest hierdoor 
regelmatig de deuren sluiten. N-VA-gemeenteraadslid Sylva 
Bogaerts pleit dan ook voor de bouw van een nieuw zwembad op 
de site de Pit. 

Natuurlijk zou dit een hele hap uit de Buggenhoutse begroting 
nemen. N-VA gaat dan ook op zoek naar oplossingen. Vlaams 
Minister Ben Weyts (N-VA) maakte met de Vlaamse regering 
budget vrij voor de bouw van nieuwe zwembaden, waardoor 
gemeenten 30 jaar lang jaarlijks steun kunnen ontvangen voor 
een totaal bedrag van maar liefst 4,5 miljoen euro per zwembad. 
Ook een samenwerking met andere partners zoals Farys is zeker 
mogelijk.

De herstellingskosten die nu regelmatig betaald worden, kunnen 
dus beter besteed worden aan een nieuw zwembad voor de 
Buggenhoutse scholen en inwoners. Het gemeentebestuur 
is het alvast met deze visie eens. N-VA wil trouwens de hele 
sportinfrastructuur aan de Pit beter gebruiken en verder 
ontwikkelen. Reeds jaren geleden kwamen er vanuit de 
gemeentelijke administratie voorstellen voor een aanpak van 
de site, maar daar is door het bestuur nog niets mee gebeurd. 
Nochtans wordt bijvoorbeeld het beachvolleyterrein al jaren niet 
meer gebruikt, liggen de voetbalterreinen te wachten op nieuwe 
spelers en heeft de Finse piste een regelmatig onderhoud nodig. 
Onze sporters verdienen beter.

… een pastorijgebouw voor de hele gemeenschap

In 2019 besliste het CD&V-gemeentebestuur om de geplande 
verkoop van de pastorie te annuleren. Nochtans was het 
gebouw niet meer bewoond en was van bij aanvang duidelijk 
dat de renovatie een pak geld zou kosten aan de Buggenhoutse 
belastingbetaler. Het gemeentebestuur wou het gebouw een 
nieuwe bestemming geven voor ‘sociaal-culturele activiteiten’ en 
horeca tegen het voorjaar van 2024.

5 jaar later blijkt er van deze plannen echter niets in huis te 
komen en is er van een visie op het gebruik van het gebouw 
geen sprake meer. De pastorie is verder verloederd en intussen 
onverkoopbaar geworden. De gemeente zal dus geen andere 
keuze hebben dan het gebouw zelf te renoveren.

N-VA-fractievoorzitter Wim Mommaers wil dan ook dat snel 
werk gemaakt wordt van de geplande renovatie en dat het gebouw 
een publieke bestemming krijgt. Als de Buggenhoutenaren 
moeten opdraaien voor de renovatie, moeten ze de pastorie ook 
zelf kunnen gebruiken. Ook de tuin van de pastorie moet in elk 
geval publiek toegankelijk blijven.

Word lid Meer weten over deze thema’s? Neem contact op met 
N-VA Buggenhout via e-mail buggenhout@n-va.be.



… een vernieuwde zorgcampus

Onze ouderen wonen graag zo lang mogelijk thuis en dat is 
hun van harte gegund. Wanneer de zorgnoden echter te hoog 
worden, moet de gemeente een rusthuiskamer of aanleunflat 
voorzien. Zowel de oudste assistentiewoningen van Seniorama 
1 als de rusthuiskamers hebben hun beste tijd gehad en voldoen 
niet meer aan het nieuwe woonzorgdecreet. Daarom heeft N-VA 
de afgelopen maanden al meermaals een pleidooi gehouden 
voor een nieuw woonzorgcentrum op de locatie van Seniorama 
1 maar het huidige bestuur ontbreekt ook hier aan visie. 
Het nieuwe woonzorgcentrum moet een modern, kwalitatief 
en duurzaam gebouw zijn dat voldoet aan de normen van het 
woonzorgdecreet. Een ondergrondse parking kan bovendien 
een oplossing bieden voor het parkeerprobleem van het 
OCMW-personeel. De gelijkvloerse verdieping lijkt dan weer 
ideaal om een erkend lokaal dienstencentrum en sociaal 
restaurant in te richten. Tot slot mag ook de tuin van de campus 
verder vergroend en onthard worden. 
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… meer verkeersveiligheid

Verkeersveiligheid is voor heel veel inwoners terecht een 
absolute prioriteit. Zeker als het gaat om de schoolomgeving 
of om plaatsen waar veel jonge fietsers en voetgangers komen. 
N-VA wil de bereikbaarheid van onze dorpscentra koppelen 
aan een aangename en veilige leefomgeving.

De verkeersveiligheid aan de schoolomgeving moet 
afgedwongen worden met een aangepaste weginfrastructuur 
en dynamische snelheidsborden. Dat betekent dat de 
maximumsnelheid beperkt is tot 30 km/u bij het begin en einde 
van de schooldag. Wanneer de snelheidslimiet beperkt wordt in 
tijd zal deze immers beter opgevolgd worden.

Doorgaand vrachtverkeer heeft geen plaats in onze dorpscentra 
en moet in samenspraak met de buurgemeenten omgeleid 
worden naar de gewestwegen en autostrades. N-VA pleit 
daarnaast ook voor buurtparkings op strategische plaatsen, 
zodat inwoners en bezoekers hun auto niet steeds op de straat 
moeten parkeren en de verkeersveiligheid en doorstroming dus 
verbeterd worden.

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


